
 

 

Referat af Seniorrådsmødet den 19-06-2025 på Rådhuset Harven  
  

Tilstede: Kirsten, Jan, Harald og Mariane  

Fravær: Knud (syg), Lasse (syg), Niels Peter   

  

Ordstyrer: Jan  

Referent: Mariane  

  

1. Godkendelse af referat fra 20-05-25. Referatet godkendt  

  

2. Orientering fra Formanden (Kirsten)  
- Der skulle findes en repræsentant som kunne deltage i indstillingsudvalgsmødet 18. november  
- Der var ingen der kunne repræsentere i Indstillingsudvalgsmødet den 18. november.  

  

3. Orientering fra vores kasser Niels Peter. Niels Peter var ikke til stede  

  

4. Høringssager Høring Ældreloven- beløbstakster behandlet og afleveret til tiden.  
  
Høring ændret budgettildelingsmodel for plejehjem er under behandling, afleveringsfrist 1.  
august 2025  
  
SKI udbud af bleer med bevilling samt genbrugshjælpemidler med svarfrist inden 15.  
august er under behandling.   

  

5. Besøg af byrådsmedlem Thomas Elong, Moderaterne. Thomas beklagede at Anette Hendry ikke 
kunne deltage. Anette har lige fået nyt arbejde, derfor var hun forhindret.   

-  Vi havde en uformel snak med Thomas. Vi forklarede vores roller i Seniorrådet og hvilke 
plejehjem, vi var tilknyttet. Harald fortalte om sit liv som plejehjemsbeboer på Lions park. Vi 
talte om Nordgruppen, Vi blev spurgt, om vi følte vi blev hørt /ikke hørt omkring vores 
høringssvar, som Thomas med stor glæde altid læste. Til det svarede vi, at vi følte at vi blev 
hørt. Thomas var meget lyttende til, hvad vi sagde.   
Thomas fortalte hvad han tidligere har lavet og hvad han arbejder med nu  

  
  

  
  



 

 

  
  
6. Kommende valg til Seniorrådet 18. november 2025  

  
- Seniorrådet holder et ekstra møde, den 3. juli 2025 kl. 13. Det gør vi fordi Knud var fraværende 

i dag og vi skal hente flyers og aftale hvordan og hvor vi skal dele ud.  
- Vi afholder Borger/Informationsmøde omkring valget som til inspiration til at stille op til 

Seniorrådet.  
- Da vi holder ferie hen over sommeren, var 3. juli den bedste dag at mødes  

  
7-10. Med hensyn til plejehjemmene og sundhedscentret ligger det lidt stille lige nu, så der var 
intet nyt.  
  

 11.  Evt. Jan vil undersøge om der kommer en Frivillighedsfest som der var for et par år siden.   
  
Næste ordinære møde i Seniorrådet er 18-09-2025  
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